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Szanowny pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoclawka

Minol rok jak media i portare sporecznoSciowe poinformowaty, 2e ratusz
wloclawski i Pan Prezydent wtqczyt siq do sprawy zapomnianej drogi
stanowiqcej potqczenie z Wloclawka - od granic miasta Wtoclawek t/j
przedtu2eniem ulicy wiejskiej przez tereny reine w kierunku drogi kiajowej
nr.62, ktorq moina dojechai do wqzta autostradowego wloctawek - Zach6o .

Szanowny Panie Prezydencie mimo, 2e wy2ej wspomniana droga nie jest na
terenie naszej gminy miasta wloclawek to i tak przejezdnijak i niekt6rzy
mieszkaricy nie znaiqcy stanu prawnego jadqc tq drogq uto2samiaiq z naszym
miastem i proszq siq nie obrazii z gospodarzem naszego miasta wlocfawka i za
jej stan techniczny krytykujq nas i nasze wtadze nie wiedzqc, 2e miasto
woclawek nie odpowiada za jej stan bo le2y poza granicami miasta wtocfawka.

Droga, kt6ra jest pobudowana na dziaice skarbu pa6stwa pod zarzqdem Las6w
Padstwowych bez kategorii nadania jej statusu byla tematem rok temu rozmow
pom iqdzy przedstawiciela mi Nadleinictwa, Starostwa powiatowego, Urzqdu
Gminy wloclawek i wladzami naszego miasta i nic z tego nie wyszlo nadaljest
zapomniana a jej stan po roku zapomnienia wymaga pilnego remontu jeszcze
przed sezonem zimowym.

Nikt siq nie poczuwa do obowiqzku zainteresowania siq stanem tej drogi.

Panie Prezydencie majqc sztab prawnik6w w Urzqdzie Miasta i inne
instrumenty prawne, mo2e podejmie pan dziaiania by rozwiqza(ten problem.
wszyscy jesteimy zgodni a szczeg6lnie wiadzom naszego miasta winno zale2e(,
2e najwy2szy czas podiqi decyzje i nie zapominai o tej drodze mimo, ie nie iest
w gestii naszego miasta.
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